
 

 

Vastaus aloitteeseen:  

Vastaaja: kaupunginjohtaja / yritysasiantuntija 

Yhteisötilan perustaminen olisi tärkeä askel Haapaveden elinvoimaisuuden tukemisessa 
sekä etätyöntekijöiden ja pienyrittäjien aseman parantamisessa. 

Yhteisötilasta on keskusteltu ja asiaa selvitetty useita kertoja kaupungin sisällä sekä myös 
Haapaveden-Siikalatvan seutukunnan kehittämiskeskuksen kanssa. On selvitetty myös 
mahdollisuutta perustaa yhteisötila hankkeen kautta, mutta tämä ei valitettavasti onnistunut 
ja olisi vain väliaikainen ratkaisu. 

Yhteisötilan kustannukset täytyy huomioida seuraavan vuoden budjetissa, mikäli aloitetta 
halutaan edistää. Rahaa tarvitaan mm. kalusteisiin ja kuukausivuokriin. 

 

 

 

 


